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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2023. július 27. (csütörtök) napján 10 óra 30 perckor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában megtartott 
rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök; 

Murvai Árpád bizottsági tag; 
Faragó Zsolt bizottsági tag; 
Szabó Gergő Máté bizottsági tag 

 
Távol maradását jelezte:  Illés Tamás elnökhelyettes 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
     Majnay Gábor osztályvezető; 
     Losonczyné Csuprik Erika közműv. és civil kapcs. referens 
     Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna osztályvezető 
     Kovács Klaudia adminisztrátor 
 
Csötönyi László elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 10 óra 30 perckor 
megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök: Megkaptátok a napirendi pontokat, ezek közül van 5, amelyeket nyílt 
ülés keretében tárgyalunk és 2 napirendi pont, a 6. és a 7., amelyiket zárt ülés keretén belül 
kellene megbeszélnünk. Amennyiben egyetértetek ezzel a renddel és sorrenddel, arra kérlek 
benneteket, hogy kézfeltevéssel erősítsétek ezt meg. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 

 
Nyilvános ülés: 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Gitár Egyesület támogatási kérelmének elbírálására 
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület támogatási kérelmének 
elbírálására  
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat Szily Lajos támogatási kérelmének elbírálására  
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának átdolgozásához szükséges 
szakértők felkérésére  
(37. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi „Fősővárosi” Kör támogatási kérelmének elbírálására  
(40. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Zárt ülés: 
 
6. napirendi pont: 

A létrehozni kívánt „Szekszárdi Babits Nyugdíjas Egyesület” képviselőjének „Szekszárd” név 
használatának engedélyezésére irányuló kérelme  
(38. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna osztályvezető 
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7. napirendi pont: 

A BYM Sörfőzde Kft. (képviselő: Himmel Olivér ügyvezető) „Szekszárd” név használatának 
engedélyezésére irányuló kérelme  
(39. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna osztályvezető 
 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Gitár Egyesület támogatási kérelmének elbírálására 
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Ez egy nem új keletű dolog, emlékezhettek rá, valamikor az év első 
felében a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelemmel fordult hozzánk. Akkor sajnos, miután 
kiosztottuk a civil keretet és a kiemelkedő művészeti együtteseknek járó pénzt is felosztottuk, 
akkor a kevesebb éves támogatást követően alig marad pénzünk. Itt voltatok, akkor 100.000 
forinttal tudtuk a tartalék keretünk végéből támogatni az egyesületet, illetve a rendezvényt. 
Ezt követően a Gitár Egyesület elnöke polgármester úrhoz fordult támogatásért, hogy a 
hiányzó 300.000 forintos forrásra szert tegyen, de a kialakult helyzet következtében nyilván 
erről a polgármester nem tudott dönteni, ezért most a Szekszárdi Gitár Egyesület elnöke újfent 
beadta a támogatási kérelmét, hogy a hiányzó 300.000 forintot megkaphassa esetleg, 
amennyiben a Kulturális Bizottságnak erre módja van. Azt is tudjátok, hogy a Közgyűlés 
döntésének következtében + 4.000.000 Ft-ra tettünk szert, amellyel az év végéig gazdálkodni 
tudunk. Ennek tekintetében, illetve amit elmondtam, azt követően eldönthetjük, hogy ezt a 
300.000 forintot megadjuk-e a Gitár Egyesületnek vagy sem. Én személy szerint javaslom, hogy 
támogassuk őket. Ha van kérdésetek, akkor azt meghallgatom. Hozzászólásotok a dologgal 
kapcsolatban van-e esetleg? 
 
Murvai Árpád tag: Hozzászólásom lenne. Mindenkit szeretettel köszöntök. Az első, amit 
szeretnék kérni, hogy a zárt ülés anyaga az maradjon zárt. Köszönöm szépen! A másik, hogy 
hál’ istennek a 2 bizottság, illetve a testület és a bizottságunk között eléggé rugalmas a 
kapcsolat, ezért lett pénzünk megint és tényleg olyan célra kérik szerintem, ami érthető és ha 
nem a polgármesteri keretből kapják, az nem fog fájni. Én csatlakozom az elnök úr 
javaslatához, hogy adjuk meg ezt a 300.000 forintot. Köszönöm. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Csötönyi László elnök: Köszönöm szépen. A határozati javaslatba akkor bekerül, hogy a 
Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmét a bizottságunk 300.000 forinttal támogatja. Amennyiben 
ezt elfogadhatónak tartjátok, kérlek benneteket, kézfelemeléssel jelezzétek!  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

44/2023. (VII.27.) határozata 
a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmének támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmét 300.000 Ft-tal támogatja a Bizottság kerete 
terhére; 
 
Határidő: 2023. július 27.  
Felelős: Csötönyi László elnök 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére; 
 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására. 

 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
                          

4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására. 
 
Határidő:      2023. július 31. 
Felelős:         Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
                       Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
2. napirendi pont: 

Javaslat a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület támogatási kérelmének 
elbírálására  
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Ugyanezt tudom mondani, amit az előző körben igazából, annyival 
kiegészítve, hogy miután már a tartalék keretünket is feléltük, érkezett ez a kérelem a 
jubileumi Szekszárdi Magasiskola Mészöly Miklós Irodalmi Akadémia és Írói mesterkurzus 
megtartásához kértek tőlünk 500.000 forintot a szervezők. Minden évben megtartják ezt a 
szerintem is nagyon nívós eseményt, egyébként többen a bizottságban részt veszünk, részt 
vettünk a különböző programjaikon és nagyon szeretjük és tiszteletben tartjuk őket a kortárs, 
illetve mai magyar irodalom színe-java megjelenik egyébként Szekszárdon. Lezajlott az 
esemény, magas színvonalú volt. Én személyesen arra kérlek benneteket, hogy amennyiben 
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tehetjük, akkor az eredetileg kért 500.000 forinttal támogassa a Kulturális Bizottság, miután 
már megtörtént, tehát lebonyolították ezt a rendezvényt is. Van-e kérdésetek, 
hozzászólásotok ezzel kapcsolatban? Ha és amennyiben támogatjátok, hogy megkapják ezt az 
általam említett félmillió forintos támogatást, kézfeltevéssel jelezzétek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
 Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

45/2023. (VII.27.) határozata 
a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület kérelmének elbírálásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága  
 

1. „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület kérelmét 500.000 Ft-tal 
támogatja a Bizottság kerete terhére; 
 
Határidő: 2023. július 27. 
Felelős: Csötönyi László elnök 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére; 
 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására. 

 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
                          

4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására. 
 
Határidő:      2023. július 31. 
Felelős:         Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
                       Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
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3. napirendi pont: 

Javaslat Szily Lajos támogatási kérelmének elbírálására  
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Szily Lajos szekszárdi zenetanár jubileumi koncertjét megtartották 
néhány héttel ezelőtt a szekszárdi Művészetek Házában. Teltház, óriási ováció, az országos 
sajtó és kultúra érdeklődése kísérte végig a rendezvényt, amelyik elképesztően sikeres volt 
egyébként. A teremhasználathoz kért Lajos annak idején 100.000 forintot, és ugye ezt is 
passzolgattuk ide-oda, visszajött hozzánk a kérelem. Arra kérlek benneteket, ha tehetjük, 
akkor ezt a 100.000 Ft-ot így utólag szintén ítéljük meg, amelyből Lajosék ki tudják fizetni 
tulajdonképpen a Babits Mihály Kulturális Központot, illetve a Művészetek Háza bérlését.  
 
Faragó Zsolt tag: ÁFA is van benne. 
 
Csötönyi László elnök: Áfával együtt ez 127.000 forint. Köszönöm a kiegészítést. Más kérdés, 
hozzászólás? Amennyiben támogatjátok, kérlek benneteket, kézfeltevéssel jelezzétek. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

46/2023. (VII.27.) határozata 
Szily Lajos kérelmének elbírálásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága  
 

1. Szily Lajos kérelmét 127.000 Ft-tal támogatja a Bizottság kerete terhére; 
 
Határidő: 2023. július 27. 
Felelős: Csötönyi László elnök 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére; 
 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására. 

 
Határidő: 2023. július 31. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 



 

   

7 

                          
4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 

átutalására. 
 
Határidő:       2023. július 31. 
Felelős:          Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
                       Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának átdolgozásához szükséges 
szakértők felkérésére  
(37. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Igazából beszéltünk erről, a Közgyűlés előtt is volt róla szó, hogy nem 
ártana, hogy ha lenne egy használható, friss, modern, a kor követelményeinek is megfelelő, a 
szekszárdi emberek igényeinek is megfelelő civil koncepciója a városnak, amelyik mondjuk, 
akár hosszú vagy középtávon meghatározná, hogy melyek azok a feladatok, amelyeket el 
kellene látni ezen tekintetben. Itt most tulajdonképpen csupán annyi áll a határozati 
javaslatban, hogy meg kellene bízni mondjuk szakértőket vagy kérni kellene valakiktől legalább 
egyfajta ajánlatot, hogy egyáltalán meg tudják-e csinálni és mennyiért tudják ezt vállalni. Erre 
vonatkozóan kellene odaírnunk a határozati javaslatba valakit, hogy kit kérünk erre fel. Nem 
tudom, hogy ezen gondolkoztatok-e, volt-e esetleg ezzel kapcsolatban vagy van-e valamilyen 
ötletetek? Tamással mi ezt átbeszéltük, mielőtt elment táborozni és tulajdonképpen több 
egyesület vagy szervezet neve felmerült. Itt a Mentálhigiénés Műhely került szóba, az Ökotárs 
Alapítvány, egy kalocsai szervezet, a Közélet Iskolája, illetve még Győrfi Gyula neve merült föl. 
Nem is tudom, hogy ebben az esetben mondjuk mi lenne, hogy a felmerült neveket keressük 
meg, hogy ők ebben tudnának-e segíteni, vagy az elképzelésünket támogatni és milyen 
módon. Ha kérnénk tőlük egy ajánlatot vagy egyáltalán felkérést küldenénk, hogy erre ők mit 
mondanak, akkor szerintem ezzel elindulna, elindulhatna valami, úgyhogy igen, mindegyiknek 
és akkor majd látjuk, hogy esetleg mit mondanak, és akkor tudunk választani is. Ezzel 
kapcsolatban kérdésetek van-e? Hozzászólás? 
 
Murvai Árpád tag: Nem tudom, fölmerült-e valamelyikőtökben vagy a jelenlévőknél 
fölmerült-e az a gondolat, hogy még szélesebb körben nézzük meg, hogy az önkormányzatok, 
velünk hasonszőrű önkormányzatok, hogyan kezelik ezt a témát, milyen keretek között, milyen 
rendeleti környezetben, támogatási környezetben tartják a civil szervezeteiket. Gondolok itt, 
Kalocsát jó ötletnek tartva, mondjuk Bajára is, hogy legyen összevetési alapunk vagy legyen 
honnan meríteni, a felsorolt nevekkel meg egyetértek. 
 
Csötönyi László elnök: Annyival szeretném kiegészíteni, ha megengeditek, hogy én azt 
bizottsági elnökként szeretném vállalni, hogy akkor néhány település vagy akár 
partnertelepülés vezetését vagy kulturális vagy civil vagy humán bizottságát megkeresem a 
következő hónapban és tájékoztatlak benneteket következő Kulturális Bizottsági ülésen, hogy 
ők hogyan csinálják és azt követően akkor hozhatunk döntést erről, hogyha ez számotokra 
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megfelel. Elképzelhetőnek tartjátok? Rendben van. Én ezt vállalom, hogy körbejárom, mert 
amúgy is Baja, Szeged, most járok ide-oda, illetve Kalocsán is vannak kapcsolatok és akkor ezt 
én megkérdezem. Köszönöm! Akkor ez lenne tulajdonképpen a határozat. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nekem csak annyi kérésem lenne, hogy abban tudsz-
e majd segíteni, hogy az elérhetőségeket megadod? 
 
Csötönyi László elnök: Megkérdezzük először a településeket, körbejárjuk és akkor utána 
természetesen az elérhetőségeit mindegyiknek megadom. Amennyiben ezt támogathatónak 
tartjátok, arra kérlek benneteket, kézfeltevéssel jelezzétek. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
 Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

47/2023. (VII.27.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának átdolgozásához szükséges szakértők 

felkérésére 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága 
 

1. a Civil Koncepció átdolgozásához szükséges szakértők felkérésről a későbbiekben 
határoz; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Csötönyi László elnök 
 

2. felhívja a bizottság elnökét, hogy vegye fel a kapcsolatot a környező települések 
vezetőivel, és kérjen tájékoztatást a Civil Koncepcióval kapcsolatos gyakorlatról; 

 
Határidő: 2023. augusztus 15. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. felhívja a bizottság elnökét, hogy a 2.) pontban foglaltakról tájékoztassa a 

bizottság tagjai. 
 

Határidő: 2023. augusztus 31. 
Felelős: Csötönyi László elnök 
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5. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi „Fősővárosi” Kör támogatási kérelmének elbírálására  
(40. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Talán hallottátok most már, a helyi médiumokból mindenféleképpen, 
hiszen többen megírták, propagálják, támogatják, hogy a szekszárdi Berkenye indult az Év Fája 
megmérettetésen ebben az esztendőben. Most nem az a lényeg, hogy milyen öreg egy fa vagy 
mekkora igazából, hanem hogy milyen sztori, milyen történet kötődik hozzá és a 
legérdekesebbet fogják kiválasztani vagy ezekre lehet szavazni. A döntőbe bekerült a 
„Fősővárosi” Kör által támogatott szekszárdi Remete Berkenye és folyamatosan nézzük, 
nézem én is igazából, 2-300 szavazattal jelenleg is vezet tehát 1. igazából. Ők készítettek egy 
promóciós anyagot, filmet, amelyet leforgattak, ennek van egy költsége, amelyik azt hiszem 
talán 200.000 forint és kérik, hogy ezt, ha tehetjük, akkor támogassuk. Én mindenféleképpen 
szeretném támogatni, aztán ti is eldöntitek. Bízom benne, hogy ha ezzel mi tudunk segíteni, 
akkor esetleg egy újabb értékkel gazdagodik Szekszárd vagy talán akár turisztikai és egyéb 
szempontból talán növekszik az ázsiója. Kérdésetek van-e ezzel kapcsolatban? 
Hozzászólásotok van-e esetleg? Ha és amennyiben ezt a 200.000 Ft-os támogatást úgy 
gondoljátok, hogy megítélnétek és támogatjátok, kézfeltevéssel jelezzétek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
 Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

48/2023. (VII.27.) határozata 
a Szekszárdi „Fősővárosi” Kör kérelmének elbírálásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága  
 

1. Szekszárdi „Fősővárosi” Kör kérelmét 200.000 Ft-tal támogatja a Bizottság kerete 
terhére; 
 
Határidő: 2023. július 27. 
Felelős: Csötönyi László elnök 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére; 
 
Határidő: 2023. augusztus 1.  
Felelős: Csötönyi László elnök 
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3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására. 
 
Határidő: 2023. augusztus 4. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
                          

4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására. 
 
Határidő:       2023. augusztus 18. 
Felelős:          Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

                                Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 
A bizottság 10 óra 43 perctől zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével nyilvános ülésen 
folytatja munkáját. 
 

Csötönyi László elnök: Csak jelezném, hogy szeretném, ha majd egy következő Kulturális 
Bizottsági ülésen döntenék valami másról is. Talán emlékszel vagy emlékeztek és itt mondom 
az érintett hivatali dolgozóknak is, hogy az egykori Gemenc Szálló előtt állt egy Ivó szarvas 
szobor, arra emlékeztek. Az egy Götz János féle szobor, tényleg sokan szerették, egy ikonikus 
szobor volt, de 2015-ben annyira megrongálták már, letörték az agancsát, kifeszítették 
pajszerral, hogy el kellett vinni. Farkas Pál szobrászművészt bízta meg akkor a Polgármesteri 
Hivatal, hogy csinálja, meg kértek tőle ajánlatot, aztán itt az idők változása az ott ragasztotta 
ezt a szobrot, 2015 óta, 8 éve ott van Palinál. Én felvettem vele a kapcsolatot és most, hogy a 
Zöld város program keretében megújul a belváros, arra gondoltunk, hogy ezt a szobrot ki kéne 
tenni újra, mert sokan keresik és szeretik egyébként, de nem a Gemenc álló elé gondoltuk, 
hanem azt beszéltem Farkas Pállal, aki 90%-ban már megcsinálta egyébként a szobrot, hogy 
az egykori, a múzeum előtt volt még, emlékeztek a rendszerváltozás előtt 19-es Mártírok 
emlékműve, hogy valahova oda tennénk igazából. Bomba Gábor Gazdasági Bizottság 
vezetővel is beszéltem és azt mondta, hogy valamiféle forrás is lenne rá, és hogy ha mi ezt 
kiegészítenénk egy pár 100.000 Ft-tal, mondjuk a most rendelkezésre álló keretünkből, akkor 
szépen visszakerülhetne oda. Ez folyamatban van, és majd, ha már realizálódik, akkor 
behozom döntés miatt. Csak hogy tudjatok róla, mert szerintem ez egy jó kis jelkép és 
szimbólum. Gondolkodunk azon és már beszéltünk egy üvegművessel is, hogy mi lenne, hogy 
ha egy üvegművész oldaná meg, hogy a Szarvas alá kerülne egy stilizált vagy szimbolikus víz. 
 
Faragó Zsolt bizottsági tag: Az augusztus 20-ai rendezvényt nagyon hiányolja a lakosság. Most 
megszüntette egy előző közgyűlési döntés. Most már több platformon is olvassuk, hogy 
hiányolják, keresik, de nem találnak. Kezdeményezzük, hogy ezt az augusztus 20-át helyezzék 
vissza. A megyeszékhelyen nincs augusztus 20-a? 
 
Csötönyi László elnök: A gazdasági válság miatt most akkor a város napja lesz egy 7 múlva 
megtartva, de az augusztus 20-a mégis egy országos, nemzeti, ünnepi megemlékezés és nem 
ártana, ezt kéne valahogy szorgalmaznunk, hogy ne nagyon legyen ilyen, tehát jövőre 
legalább. 
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Faragó Zsolt tag: A tűzijátékokkal irgalmatlan pénz el van lövöldözve, szerintem, és ahogy 
beszéltük is, ez fénytechnikával is elég látványos lenne, de valahogy a nívóját vissza kéne 
szerezni. 
 
Csötönyi László elnök: Egy fényfestés is piszok drága, de lehet mást is, vannak alternatív 
lehetőségek, de valami kellene, mert hogy Szekszárdon, Tolna vármegye székhelyén nem lesz 
semmi augusztus 20-án? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Június elején voltam az egyetemi karon, az Ilyés Gyula 
Alapítvánnyal kapcsolatban egy megbeszélésre engem delegáltak. Én tudtam, hogy létezik ez 
az alapítvány, de az utóbbi időben nem hallottunk róla semmit. Az egyetemi kar 
kezdeményezné, hogy szűnjön meg ez az alapítvány. Az ő alapító okiratukban benne is van, 
hogy ha 3 éve nem működik, akkor automatikusan megszűnik, de ő azért érdeklődnek, hogy 
milyen irányban tájékoztassa az önkormányzatot. Ezt még 1997-ben a megyei tanács, a városi 
tanács és az egyetem hozta létre. A tanács után megkapta a szociális gyermekvédelmi 
főigazgatóság, tehát nekik semmi közük már hozzá, tehát ők sem akarnák, hogy működjön 
tovább. Mit jelezzek vissza, hogy ide milyen jellegű levelet írjanak? Horváth Béla rendezte ezt 
az alapítványt, ő abszolút nem akar vele foglalkozni, nem is foglalkozott már vele az elmúlt 
években, nem működik. Megszűnjön az alapítvány? Ők szeretnék megszüntetni, vagy esetleg 
a városnak más elképzelése lenne? 
 
Csötönyi László elnök: Azt gondolom, hogy ha majd esetleg születik egy civil koncepció, lehet 
erről beszélni. Én elengedném részemről ezt a dolgot, ha más sem szeretné, nem működik 
hosszú évek óta, akkor ne erőltessük. Ha nincs más hozzászólás, akkor köszönöm szépen 
mindenkinek a részvételt. 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 10 óra 55 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 

Murvai Árpád 
                  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 
 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


